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Zápis ze zasedání zastupitelstva obce konaného dne 10.3.2025 

 

Zasedání zastupitelstva jsou veřejná. Jednání zahájila S (dále jako předsedající) v sále Obecního úřadu 

v 18:07 hod., ukončeno bylo ve 19:32 hod. Přítomno bylo 6 členů, zastupitelstvo obce Běstovice je 

usnášeníschopné.  (Pavel Michalec, Mgr. Jana Pávková, Bc. Martina Lorencová, Vlastimil Janoušek, Luboš 

Marhold, Denisa Balášová)   Omluveni: 1 (Ivana Malochová) 

 

 1. Zahájení, Určení ověřovatelů a zapisovatele zápisu 

 

Předsedající S zahájila jednání a navrhla určit ověřovateli zápisu Bc. Martinu Lorencovou, Luboše Marholda 

a zapisovatelem Denisu Balášovou. K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje ověřovateli zápisu Bc. Martinu Lorencovou, Luboše Marholda  

a zapisovatelem Denisu Balášovou.  

Hlasování: pro: 6              proti: 0               zdržel se: 0         

Usnesení č. 1/2/2025 bylo schváleno. 

  

2.  Schválení programu   

 

Předsedající seznámila přítomné s programem.  

1. Zahájení, Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

2. Schválení programu 

3. Kontrola plnění usnesení  

4. Veřejná prezentace územní studie 

5. Smlouva o spolupráci na projektu Cyklostezka 

6. Smlouva o dílo územní studie II. část – regulace výšky plotů a sklon střech 

7. Zpráva o činnosti Kontrolního výboru 

8. Žádosti o dary-Linka bezpečí. Rozpočtové opatření 1/2025 

9. Různé, Diskuse a závěr                       
                                                                                 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje program jednání zastupitelstva. 

Hlasování: pro: 6              proti: 0               zdržel se: 0         

Usnesení č. 2/2/2025 bylo schváleno. 

 

3. Kontrola plnění usnesení 

 

Usnesení 7/7/2024 – Smlouva o bezúplatném převodu spoluvl. podílu – splněno čeká se na vklad na Katastr 

Usnesení 5/1/2025 – Darovací smlouva MAS Nad Orlicí - trvá 

Usnesení 6/1/2025 – Darovací smlouva SDH Běstovice - trvá 

Usnesení 7/1/2025 – Darovací smlouva Zdravotní klaun o.p.s. - splněno 

Usnesení 8/1/2025 – Darovací smlouva stanice Pasíčka - splněno 

Usnesení 9/1/2025 – Smlouva služebnosti VaK Jablonné - splněno 

Usnesení 10/1/2025 – Smlouva Janoušek  - splněno 

Usnesení 11/1/2025 – Smlouva podpora sportu Choceň - splněno 

Usnesení 12/1/2025 – Smlouva Textil Eco - splněno 

 

Zastupitelstvo bere na vědomí plnění usnesení. 
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4. Veřejná prezentace územní studie 

 

Veřejnosti byla představena aktuální verze připravované územní studie.  Na úvod MS přítomným představil 

a porovnal rozvojové plochy územního plánu obce z roku 2010 a 2023. Poté následovala prezentace 

aktuálního stavu zpracování územní studie. Tato studie není žádným projektem. Je to pouze výhled 

budoucího možného rozvoje obce na několik desítek let dopředu. Rozvoj obcí se plánuje se na 5-10let s vizí 

10-20let. Schválený územní plán z roku 2023 nám stanovuje pořízení územní studie do 4 let od schválení 

územního plánu. Obec tedy podle toho v pořizování územně plánovací dokumentace postupuje. S prověří 

barvu střech s ohledem na oteplování krajiny.  

 

5. Smlouva s městem Choceň o spolupráci na projektu cyklostezky 

 

Starostka informovala o jednání s městem Choceň o společném postupu na projektu výstavby cyklostezky 

mezi Chocní a Běstovicemi. Požádali jsme o dotaci na zhotovení projektové dokumentace nutné ke 

stavebnímu povolení. To by mělo být vystaveno v letošním roce a příští rok by mohla začít vlastní stavba. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo schvaluje uzavření smlouvy „ Smlouva o spolupráci k cyklostezce Choceň – Běstovice“  

Hlasování: pro: 6              proti: 0               zdržel se: 0      

Usnesení č. 3/2/2025 bylo schváleno. 

 

 

6. Smlouva o dílo 1/2025 – Územní studie  II. část - regulace 

 

První část územní studie je zpracována a nyní byly dokončeny práce na její druhé části, stanovení podmínek 

tzv regulace - vymezení výšky a sklonu střech, plotů… MS oznámil střet zájmů. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo schvaluje uzavření smlouvy o dílo 1/2025 na II. část územní studie – regulace za celkovou 

cenu 80. 000,-Kč + DPH.  

Hlasování: pro: 6              proti: 0               zdržel se: 0      

Usnesení č. 4/2/2025 bylo schváleno. 

 

 

7. Zpráva o činnosti Kontrolního výboru  

 

Mgr. Pávková informovala o činnosti Kontrolního výboru. Výbor se sešel 12.2.2025, aby zkontroloval 

plnění nápravných opatření z přezkumu v roce 2023, kontrola dokladů a náležitostí inventarizace majetku ke 

dni 31.1.2025. Zastupitelstvo bere zprávu o činnosti na vědomí.  S k tomuto bodu doplnila informaci 

o kontrole hospodaření za rok 2024, která proběhla ve středu 5.3.2025. Při kontrole bylo Krajským úřadem 

potvrzeno, že chyby v inventarizaci z roku 2023 byly napraveny a výsledek kontroly za rok 2024 je bez 

výhrad.  

 

8. Žádosti o dary, Rozpočtové opatření 1/2025 

 

S postupně představila žádost o poskytnutí daru pro Linku bezpečí a dala o ní hlasovat.  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo schvaluje poskytnutí daru Lince bezpečí na provoz v roce 2025 ve výši 3. 000,-Kč. 

Starostka zajistí uzavření darovací smlouvy a převod darované částky.  

Hlasování: pro: 6              proti: 0               zdržel se: 0    

Usnesení č. 5/2/2025 bylo schváleno 

 

Starostka představila rozpočtové opatření 1/2025 ve své kompetenci na výdaje v celkové částce 10.700,-Kč, 

Z toho na svoz textilu ve výši 9.700,-Kč a daň z příjmu právnických osob 1.000,-Kč   

 

 

 



 

 

 

 

9. Různé, Diskuse a závěr 

  

a) S představila nabídku firmy Ekola na pytlový sběr textilu. Obec by zajistila pytle a při svozu 

nebezpečného odpadu (12.5.2025 a 4.11.2025) by občané mohli odevzdat textil pouze v těchto označených 

pytlích. S zajistí pytle na textil. 

 

b)   Byl položen dotaz na stavební parcely za školkou a parcely v nové rozvojové oblasti. Do června se 

plánuje prodej 5 parcel v lokalitě za školkou.  

 

c) Územní studie bude opět zveřejněna na webu obce a připomínky k revizi územní studie bude možné 

předkládat písemně obecnímu úřadu.  

  

d)   P.T se ptal na svoz železného odpadu. Svoz železa obec neplánuje. 

 

e)  S zajistí objednání kontejneru na bio na pátek 28.3.25 u kravína a velkoobjemový kontejner do pondělka 

31.3.2025. 

 

f)  P.K. upozornil na chybu počtu hlasů v usnesení z minulého zápisu v bodě č. 8, a dále na to, že nebylo 

uvedeno, že na minulém jednání zastupitelstva informoval o proběhnuté schůzce se sportovním klubem 

Choceň.  

Na dnešním jednání pak P.K. informoval o školení velitelů, které proběhne tento pátek, strojníci budou dále 

školeni v říjnu či listopadu 2025.  

MS doplnil informaci ke schůzce na hřišti s SK Choceň 5.3.2025. Sportovci navrhli oplocení sítěmi okolo 

rybníka, aby míče nepadaly do rybníka ani na pole. 

 

g) Paní D.D. se ptala na napojení kanalizace lokality pod kaštanem. S a MS potvrdili, že VaK Jablonné, a.s. 

má realizaci této akce plánovanou na letošní rok.  

 

   

 

 

  

Termín dalšího zasedání zastupitelstva bude včas oznámen dle jednacího řádu zastupitelstva obce. 

 

Zapsal:                                   Denisa Balášová                        ………………………………….. 

 

Ověřovatelé zápisu:            Bc. Martina Lorencová              ………………………………….. 

  

                                               Luboš Marhold                          …………………..……………… 

 

Starostka:                        Denisa Balášová                        ……..………………………..….. 

 

Č.j.: OU/161-1/2025/Bal, Počet listů: 2    

Počet příloh:   0          Počet listů příloh: 0 

Spisový znak/skartační znak skartační lhůta 101.1 A/10 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


